

*Returns and Reports Deposited with the  
Clerk of the House*

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 46(1), namely:

By Mr. Trudeau, a Member of the Queen's Privy Council,—Response of the Government of Canada, dated September 26, 1983, pursuant to Standing Order 69(13), to the Nineteenth Report of the Standing Committee on Public Accounts, presented to the House on Monday, May 30, 1983 (Sessional Paper No. 321-8/17G).—Sessional Paper No. 321-8/17J.

By Mr. Fox, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the National Museums of Canada, together with the Auditor General's Report, for the fiscal year ended March 31, 1983, pursuant to section 22 of the National Museums Act, chapter N-12, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/300C. (*Deemed referred to the Standing Committee on Communications and Culture*).

By Mr. Lapointe (Charlevoix), a Member of the Queen's Privy Council,—Report of Canadian Arsenals Limited, together with the Auditor General's Report, for the fiscal year ended March 31, 1983, pursuant to subsection 75(3) of the Financial Administration Act, chapter F-10, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/85H. (*Deemed referred to the Standing Committee on Miscellaneous Estimates*).

At 6.00 o'clock p.m., the House adjourned until tomorrow at 2.00 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 2(1).

*États et rapports déposés auprès du Greffier  
de la Chambre*

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions de l'article 46(1) du Règlement, savoir:

Par M. Trudeau, membre du Conseil privé de la Reine,—Réponse du gouvernement du Canada, en date du 26 septembre 1983, au dix-neuvième rapport du Comité permanent des comptes publics (Document parlementaire 321-8/17G), présenté à la Chambre, le lundi 30 mai 1983, conformément à l'article 69(13) du Règlement. (Texte anglais).—Document parlementaire n° 321-8/17J.

Par M. Fox, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport des Musées nationaux du Canada pour l'année financière terminée le 31 mars 1983, ainsi que le rapport du vérificateur général y afférent, conformément à l'article 22 de la Loi sur les Musées nationaux, chapitre N-12, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/300C. (*Réputé déféré au Comité permanent des communications et de la culture*).

Par M. Lapointe (Charlevoix), membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de Les Arsenaux Canadiens Limitée pour l'année financière terminée le 31 mars 1983, ainsi que le rapport du vérificateur à l'article 75(3) de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-10, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/85H. (*Réputé déféré au Comité permanent des prévisions budgétaires en général*).

A dix-huit heures, la Chambre s'ajourne jusqu'à demain, à quatorze heures, en conformité des dispositions de l'article 2(1) du Règlement.

*le Président*

**JEANNE SAUVÉ**

*Speaker*